
 
 

Protokoll årsmöte 2024-03-14 

 
 

1. Mötet öppnas 
Mötet Öppnas. Ordförande Jan Fröjd öppnar mötet och hälsar medlemmarna välkommna.  

2. Sammankallande och dagordning  
Dagordning fastställs. Mötet bifaller muntligen. Sammankallande enl 

3. Justeringsmän och tillika rösträknare utses   
Till justeringsmän och rösträknare valdes; Lennart Ivarsson (medlem 67) och Magnus 
Zetterberg (medlem 728). Medlemmar närvarande är 23 stycken till antalet.   

4. Val av ordförande för punkterna 5 och 6 
Sittande ord jan väljs 

5. Verksamhetsberättelse med Årsredovisning 

Verksamhetsberättelse redovisas av respektive ansvariga. De klarar uppgiften med bravur 
och tackas var och en av ordförande Fröjd. 
 Ordförande informerar även om att marken klubbstugan står på är på arrende och är 
uppsagd. Nytt arrende skall börja gälla med start 2025 och då med ”marknadsmässig” nivå 
på samt att miljöansvar förtydligas i arrendeavtal.  
 Kenth förklarar vid fråga om övriga klubbars kommunikation med Kommunen ang arrende. 
Att klubbarna delar på arendet och förhandlar tillsammans.  
En medlem undrar över grannen på klubbholmen som bygger svulstigt. Ämnet diskuteras 
men utan åtgärd. 
Kassör Lindegren drar resultatet som bedöms vara gott. 
 
6. Revisionsberättelse, frågan om ansvarsfrihet  

Magnus Zetterberg drar revisionsberättelse då revisorer ej kan närvara. Mötet godkänner 
ansvarsfrihet.  

7. Val av Styrelse, revisorer, kommittéer & ombud till SMBF och Sollentuna 
Båtunion 

Följande positioner väljs; 
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Vice kassör, Lars Proos väljs om 

Vice varschef, Fredric Wallsten väljs om 

Hamnchef, Mats Toumas stiger ner, Oscar Grin väljs till ny Vice hamnchef. 

Suppelang, Magnus Hansson väljs om 

Revisor, Robert Cirka väljs om 

Ansvarig Klubbholmen; Markus Nilsson väljs om  

Ansvarig Klubbholmen; Johan Kronstedt väljs om 

Jan Fröjd och Kenth Gustafssom välj om som representanter till SMBF 

Jan Fröjd och Kenth Gustafsson väljs om som representanter till Sollentuna Båtunion 

Samtliga väljs utan votering. 

8. Budget, avgifter och val av bankinrättning för 2024 

Likviditetsbudget gås igenom av Ordf. Fröjd. Post värd att nämna är klubbholme som skall 
utrustas med bl a badtunna. Samt 60-årsfest som då inte infaller speciellt ofta. Varpå 
styrelsen föreslår en ansenlig summa för detta ändamål.  

Diskussion kring arrende för sommarhamnen sker med medlemmarna. Ordf meddelar att 
diskussion sker med kommunen. Vi inventerar medlemmarnas kompetens och kontakter i 
frågan. 

Bankinrättning är swedbank och det har klubben varit nöljd med så fortsättning föreslås.  

9. Firmatecknare 

Jan fröjd, Hans och Lars. Väljs som firmatecknare och företräder klubben gentemot 
Swedbank 

10. Stadgar och Hamnordning 

Inga förändringar i stadgarna. Vissa formuleringar ses över under året.  

 

11. Fester: 60-årsjubileum 

21 september sker 60årsfest på Bergendal (tvärs över sjön) Klubbmästare efterfrågar 
intressenter som vill hjälpa till att ordna festen. Formulär med mer info skickas ut från 
klubben inom kort. Klubbmästare Kronstedt meddelar också att input kring 60-fest 
emottages med glädje. Minnen och bilder etc sökes.  

Klubbmästare berättar även om arbetshelg som infaller 25/5. Samt att det sker middag med 
slamkrypareförare under våren som tack för deras ideella insats. Midsommar firas även i år 
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på klubbholmen. Mygel och fusk med mobiler på frågesporten undanbedes detta år. 
Kräftskiva på holmen preliminärt då det inte är spikat. Samtliga tillställningar informeras om 
på hemsida och via mail.  

 

12. Inför sjösättning. Varvschefen har ordet 

Kenth berättar om datum för sjösättning. Första datum är 2/5. Efter det blir det 15 tillfällen. 
Om någon medlem vill komma i tidigare så finns det möjligheter runt 24 april på förfrågan. 
Vi har vardagskvällar i huvudsak tis, ons, tors. Bokningsformulär kommer ut på hemsidan. 
Varvschefen uppmanar alla att komma i tid.   

13. Inför sjösättning. Hamnchefen har ordet 

Hamnchefen berättar om arbetsdag. Södra sidan A-bryggan är det som gäller i år. Lista sätts 
upp vid bryggorna och på vinteruppläggningsplatsen. Samt kommuniceras på sajt.  

14. Beslut om dagar för upptagning/torrsättning. 

Torrsättning sker i höst börjar 21/9. Torrsättning sker på helger med tidig start. 

15. Klubbholmen 

Ordförande Fröjd går igenom planer inför 2024. Det behöver huggas ved, fixas wifi samt 
reparera bryggor. Ordförande Fröjd vann styrelsens bouletävling och tycker därmed att 
installera boulebana på klubbholmen är en bra ide.  

16. Miljö 

Varvschefen uppmanar alla medlemmar att använda miljöboden i Tegelhagen där vi kan bli 
av med spilolja, filter etc. Så slipper medlemmarna åka till återvinningsstation samt att 
miljön sparas.  

17. Motioner 

Inga motioner har inkommit. 

18. Övrigt 

Spolplatta diskuteras. Om vi (generellt talat) fortsättningsvis använder kopparfärg på våra 
båtar behöver vi spolplatta för att ta hand om färgrester när vi tvättar av våra båtar. Om 
samtliga byter till biocidfria färger så behöver vi dock inte en spolplatta. Då behövs dock 
certifikat för att bevisa att båten har ”rätt” färg.  

 Styrelsen har beslutat att klubben skall ta den kostnaden för mätning av botten på våra 
båtar. Dvs vi går ihop och skannar alla båtar. Dock får båtägare stå för kostnaden för 
protokoll/certifikat. Allt detta skall ske i höst. Detta gäller det som ligger i Tegelhagen över 
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vintern. Det har även diskuteras gemensamt inköp av lämpliga bottenfärger för att få en 
lägre kost för medlemmarna. Mer information skickas ut i god tid via mail. 

19. Mötet avslutas 

Ordf. Fröjd förklarar mötet avslutat och bjuder välkommen till smörgåstårta. 

 

 

 
 

Jan Fröjd     Christian Viklund 
Ordförande     Sekreterare 

 

Lennart Ivarsson   Magnus Zetterberg  
Attesterare    Attesterare 

 

 

 


